
Ordinær generalforsamling i Kastrup Sejlklub,
torsdag den 24. november 2022 kl. 19.00 

REFERAT

Pkt. 1. Valg af dirigent: 
Frederik Honore blev valgt.

Pkt. 2. Bestyrelsens beretning 2022: 
Formand præsenterer bestyrelsens beretning.
Beretningen godkendt. Læs beretningen i bilag.

Pkt. 3. Godkendelse af regnskab for 2022 samt budget for 2023:
Bemærkninger til dette. Der er fortsat et godt samarbejde med Arbejdernes 
Landsbank. Der er ingen sponsoraftale med dem. Der er et mindre underskud 
på driften, men grundet udskydelse af gulvprojektet så er der alligevel et 
mindre overskud. Det anbefales fra bestyrelsen af kontingent fortsætter 
uændret. 

Der har været nedgang i antallet af medlemmer i det forudgående år.  
TDC aftale opsiges, da TV’et i klubhuset kun anvendes sparsomt. Det vil 
fortsat være muligt at bruge TV’et med Chrome Cast.

Der er flere stole til salg i klubhuset. Prisen er 500 kr. pr. stk.

Afsluttende bemærkning er at det ser fornuftigt ud med økonomien i Kastrup 
Sejlklub.

Regnskab for 2022 og budgettet for 2023 godkendes.

Pkt. 4. Behandling af indkomne forslag: 
Der er to indkomne forslag. Begge forslag er modtaget fra Tord Bengtsson

Forslag 1: Klubbens hjertestarter rykkes uden for klubhuset.



Bemærkninger til forslaget: Carsten oplyser at klubben ikke har haft 
hjertestarter i klubhuset i 3 år. Der er udgifter og opgaver forbundet med at 
have en hjertestarter og grundet at der i øvrigt er tre andre hjertestartere på 
havnen, så har man valgt ikke længere at beholde hjertestarteren i KS. 

Forslagsstiller tager oplysningen til efterretning og trækker forslaget tilbage.

Forslag 2: Bestyrelsens kontaktoplysninger på hjemmesiden.

Bemærkning til forslaget fra forslagsstiller:  
Det vil være hensigtsmæssigt at man kan finde kontaktoplysninger på 
bestyrelsens medlemmer, så det er muligt at få fat på de enkelte medlemmer 
af bestyrelsen og udvalgene. Desuden, bemærkes det at forslaget går på at 
oplysninger bør kunne tilgås når man som medlemmer logger ind på 
hjemmesiden.

Bemærkninger fra GF/BS:  
Bestyrelsesformanden fortæller at bestyrelsen har drøftet forslaget og taget 
bemærkningen til efterretning. Bestyrelsen har besluttet at tydeliggøre hvornår
at bestyrelsen er til stede i klubhuset. 
Der er jf. vedtægterne en aftale om at bestyrelsesmedlemmerne er 
tilgængelige en halv time før bestyrelsesmøder, men at eftersom at der længe
ikke har været besøg fra medlemmer i dette tidsrum, så er det gledet ud i 
sandet. 
Bestyrelsen vil på hjemmesiden fremover tydeliggøre hvornår at der afholdes 
bestyrelsesmøder og hvornår de er til rådighed i klubhuset for medlemmer. 
Derudover, så er der en praksis om at indkomne mails sortere og 
videresendes til relevante person. 
Det er sket i år og hjemmesiden vil bliver opdateret snarest muligt, så 
kommunikationsveje og muligheder bliver præciceret. 
Bestyrelsen kan ikke anbefale at der bliver stemt ja til forslaget, grundet at 
ingen af bestyrelsesmedlemmerne ønsker private oplysninger offentligt 
tilgængeligt.
Stine forklarer at indholdet i forslaget strider imod GDPR-lovgivningen. 
Forslaget afvises uden afstemning med henvisning til GDPR-lovgivningen. 

Pkt. 5. Fastlæggelse af kontingent: 
Kontingentet forbliver uændret i 2023.



Pkt. 6. Valg af bestyrelse:
Søren D. Pedersen på valg – genvalgt.
Morten Langner på valg – udtræder.
Allan Hansen på valg – udtræder.
Oded Ramati – indtræder.
Klaus Jacobsen – indtræder.

Pkt. 7. Valg af suppleanter til bestyrelsen:
De siddende suppleanter fortsætter uden ændringer.

Pkt. 8. Valg af 2 revisorer samt 1 revisorsuppleant:
Gert Henriksen på valg – udtræder.
Stine Ramati – indtræder.
Michael Djurø på valg – genvalgt.

Revisorsuppleant: Jens Poulsen – på valg – genvalgt.

Pkt. 9. Valg til diverse udvalg 
Forespørgsel fra medlem om en kort introduktion til hvad arbejdet i udvalgene omhandler, 
da der sidder mange nye i rummet, som måske kunne være interesserede i at yde et 
stykke arbejde her. Dette bliver gennemgået kort med input fra udvalg.

Kapsejladsudvalg:
Per Friis – udtræder.
Laura Jensen – indtræder.
Øvrige medlemmer af udvalget var ikke på valg. 
En plads fortsat vakant.

Ungdomsafdelingen:
De siddende udvalgsmedlemmer fortsætter. 
Frederik Bøgeskov Schmidt – indtræder.

Hobie Cat afdelingen:
De siddende udvalgsmedlemmer fortsætter.

Sejlerskolen:
De siddende udvalgsmedlemmer fortsætter.



Aktivitetsudvalg:
Kjeld D. Pedersen fortsætter i udvalget.
Laura Jensen og Bo Orloff Mören indtræder. 

Klubhusudvalg: 
De siddende udvalgsmedlemmer fortsætter.

Klubmåler:
Efter aftale.

Skulle der være medlemmer som ønsker en aktiv rolle i Kastrup Sejlklub, ved at besætte 
en af udvalgenes ledige poster, er det bare at kontakte et af bestyrelsens medlemmer.

10. Eventuelt
Laura spørger ind til tankerne og brugen af sociale medier. Det italesættes at de sociale 
medier er vejen til flere nye og måske også yngre medlemmer til klubben. At det har en 
positiv virkning ift. at vise hvad klubben også kan. Der udtrykkes også et ønske til en 
Facebook-gruppen, hvor man ved at det er klubbens medlemmer, som er tilknyttet og hvor
man kan byde ind til spontane sejlture og andre sociale tiltag. Bestyrelsen forklarer at de 
ikke kan administrere flere platforme og at bestyrelsen udelukkende forholder sig til 
arbejdet med hjemmesiden. Bestyrelsen er dog meget modtagelige for gode idéer samt 
råd og forslag til anvendelsen af sociale medier og det aftales at bestyrelsen taler videre 
med Laura om dette. 

Formanden takkede medlemmerne for deres fremmøde, og afsluttede 
generalforsamlingen med et trefoldigt leve for Kastrup Sejlklub.

Deltagende medlemmer: 32 
Varighed: 1 time


	Laura Jensen og Bo Orloff Mören indtræder.

